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Posiedzenie Rady Dziekafiskiei Wydziulu Filozofi i Nauk

Spolecznych rozpoczglo sig o godzinie 13'15

w Collegium Minus w Suli ,,Polsku"

Ad 1.

Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. I-IMK otworzf posiedzenie Rady

Dziekafrskiej wydzialu Filozoflri i Nauk spolecznych, powital zebranych i

poprosil wszystkich o przedstawienie si9, aby kuz'dy powiedzial ,'dwa slowa" o

sobie: skqd jest i kim jest, bo nie wszyscy sig znamy'

Nastgpnie Dziekan zwt6cll sig z proSb4 do dr hab' Ditty Baczaly' prof'

UMK, aby zostalakonsultantk4 protokohu zb\el1cego posiedzenia RD'

Ad 2.

Informacje i Komunikaty Dziekana

Dziekan zaproponowal, aby odtwotzyt zwyczai z Rad Wydziatu

Humanistycznego i przygot owa( z Rady Dziekanskiej protok6t, kt6ry dostqpny

bgdzienamoodludlawszystkich,natomiastwrgcekonsultantapowierzamy

zatfanie, aby na nastqpnym posiedzeniu zteferowal protok6l i zaproponowal

nam przyj gcie tego Protokolu.

W kwestiach otganizacyinych, sposobie pracy i funkcjonowaniu w Radzie

Dziekariskiej, Dziekan zaproponowal, aby spotkania odbywaly sig co miesi4c'

tak jak spotykaly sig Rady Wydzialu' Dziekan poprosil prof' dra hab' Marka

Jeziriskiego, przyszlego prodziekana o przygotowanie wewnqtrznego

regulaminu funkcjonowania Rady Dziekaiskiej, poniewaz statut w taki akt nie

wyposa2a. Dziekan powiedzial, 2e byloby lepiej, gdybySmy mieli wz6r iaki6

kart glosowania, informacje o trybach zwolywania posiedzeri, informowania o

porzqdku obrad itd. Skorzystamy przy tej okazji ze wzor6w regulamin6w Rady

Wydzialu Humanistycznego, Rady Wydzialu Nauk Pedagogicznych i zqtzymy
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teZ do regulaminu Rad Wydziatu Nauk Historycznych. Dziekan zwr6cil sig do

reprezentant6w dziennikarstw a, czy l]ra Wydziale Politologii i Stosunk6w

MiEdzynarodowych funkcjonowal regulamin Rady Wydziatu' W odpowiedzi

prof. dr hab. Marek Jeziriski poinformowal , 2e wzotowano sig na Wydziale

Humanistycznym.

Nastgpnie Dziekan przedstawil informacje i komunikaty dotycz4ce

nowego Wydzialu. W znacznej mierze udalo sig wybronii zas6b

powierzchniowy i budynkowy Wydzialu Pedagogicznego' na kt6ry byly

znaczne zakusy ze strony wydziatu Nauk Ekonomicznych i zarz4dzania, co

skoriczylo sig strat4 dw6ch pomieszczef pracowlliczych. Dziekan ma nadziejg.

ze ten stan sig utrzyma przez nalbliZsze lata i nie bgdziemy zmuszani do

kolejnych ustgpstw. Dziekan poinformowal r6wnie2, 2e dokonal pewnego

uporz4dkowania sal dydaktycznych.

W kolejnej informacji wydziatowej Dziekan poinformowal , 2e tuszyly

prace zwiqzane z remontem budynku dla Katedry Psychologii. Polecil wizytg

na stronie Katedry Psychologii, aby zobaczy(' realizacjg z budowy oraz

poinformowal ,2e bgdzie zloaony zwydziatt wniosek o grant budowlany do

Ministerstwa na ok. p6hora miliona do dw6ch milion6w, przez co b]udaet

Wydzialu zostanie odci4zony. Prof. dr hab. Maria Lewicka dodala, ze strona jest

redagowana przez dra hab. Macieja Troj ana, prof' UMK oraz poinformowala'

2e Katedra Psychologii sklada wniosek budowlany na pottzeby infrastruktury

badawczq, co nie stanowi wyposaZenia budynku, a jeZeli zostanq

zaoszczgdzone pieni4dze bqdz\e mohna ie przeznaczyi na kolejny etap' Wniosek

jest przeznaczony La prace budowlane takie jak np' poglgbienie podlogi w

piwnicy, ocieplenia, wyciszenie, wygtuszenie 6cian, budowa buliery dla ptak6w

itd.

Dziekan poinformowal o bardzo zaawansowanej procedurze ewakuacj i

Katedry Dziennikarstwa, dodaj4c, 2e rczstanie z Wydzialem Politologii i

Stosunk6w Migdzynarodowych jest szczeg6lnie ekscytuj4ce i trudne' a



dowiadujemy sig przy tej okazji r62nych rzeczy o kulturze organizacyjnej

Uniwersytetu.

Po4tywn4 informacj 4 ptzekazan1 przez Dziekana jest otrzymanie kod6w

z centrali informatycznej, dzigki temu bqdzie moZna wpisai ofertq dydaktyczn4

dla dziennikarzy na nowyrn wydziale. Mgr Anna Mielczarek-Taica dodala, 2e

pig6 lat funkcjonowania dw6ch specjalnosci wprowadzamy od nowa, dlatego

nale?y pouzupelni a6 wszystkie sylabusy.

W kolejnym komunikacie dotyczqcym nowego Wydzialu Dziekan

poinformowal o wstgpnej propozycji rozporzqdzenia reguluj4cego budzetowanie

i politykg finansowq na wydzialach. Po bardzo doraznych konsultacjach wiele

wskazuje nato, ze Dziekani b9d4 pr6bowali w tym zaru4dzenit wprowadzad

jednak pewne zmiany. Szczeg6lny niepok6j budzi koncepcja JM Rektora, kt6ra

zalJada,2e fundusz badawczy nie bgdzie funduszem przechodnim w kolejnych

latach kalendarzorych, co wydaje sil rozwi}zaniem bardzo niekorzystnym i

bardzo utrudniaj4cym prowadzenie polityki badawczej i planowanie dzia\ah

badawczych w dluZszej perspektywie' W tym punkcie Kwestor UMK powotuje

sig na ustawg o rachunkowo6ci' twierdz4c , 2e nie molna irnczq tej kwestii

rozwi4za6.

Kolejna informacja Dziekana dotyczyla prac nad now4 stron4

internetow4, kt6re s4 w bardzo zaawansowanym stadium. Powstanie strona

Wydzialu w nowym schemacie, do kt6rego w dalszej kolejnoSci b9d4

importowanestronywszystkichjednostekwydzialowych.Stronyzostan4ze

sob4 zsynchronizowane i w spos6b automatyczny bgdq pobiera6 migdzy sob4

informacje. w trosce o to, aby nasze kalendarium i informaqe trafialy na strong

g16wn4 Uniwersltetu nale?y ptzeprowadz\(' tq operacjg'

Nastgpnie Dziekan poprosil o uzupelnienie informacji dotycz4cej

punktacji czasopism, poniewaZ nie ma wiedzy, jak to wyglqda na Wydziale

Pedagogicmym i wydziale Nauk Historycznych. Dziekan zloIyl gratttlacje prof.

Markowi Nasieniewskiemu, z prosb q o ptzekazanie tych gratulacji prof'

Pietruszczakowi, wielkiego sukcesu czasopisma ,,Logical and Logical", kt6re



otrzymalo 100 punkt6w i jest najwyZej punktowanym polskim czasopismem

filozoficznym. Dobrq informacj4, dotyczqca calej wsp6lnoty wydzialowej jest

r6wnie2 obecnos6 na Scopusie najstarszego czasopisma filozoficznego ,,Ruchu

Filozoficmego", kt6re ma ju2 ponad sto lat. Gorzk4 informacjq ze strony starego

wydzialu Humanistycznego jest niska punktacja czasopisma anglojgzy cznego

wydawanego w Instytucie Socjologii ,,Eastem European Countryside", kt6re

otrzymalo zaledwie 20 punkt6w. Dziekan poinformowal, Ze zostanie w tej

sprawie wystosowany list do szefa KEN-u, z ptolbq o rozpattzenie odwolania,

nad kt6rym opiekg bgdzie sprawowal urydzialowy przedstawiciel w KEN-ie dr

hab. Dominik Antonowicz, prof. UMK. Na pytanie Dziekanadotyczqce sytuacji

czasopism poza wydzialem Humanisty azflym, prof. dr hab. Krzysztof Rubacha

poinformowal , 2e na wydziale Nauk Pedagogiczny ch s4 trzy czasopisma, kt6re

uzyskaly 20 punkt6w. Natomiast prof. dr hab. Ewa Glowacka poinformowala,

2e nawydziale Nauk Historycznych jest jedno czasopismo za 20 punkt6w.

Dziekan zwr6cil uwagg, 2e ze wzglgdu na strategig wydzialu nalezy sig

przyjrzet kwestii funkcjonowania czasopism. warto utrzymywai czasopisma

wtedy, kiedy daj4 one szanse na to' Ze stanq sig wyj4tkami na mapie naukowej'

Utrzymywanie czasopism w nowym reZimie z perspekfw4, w kt6rej majq one

trzyma| dwudziestopunktowq punktacj 9 nie ma sensu i jest to nieracjonalna

lokacja wysilku naszych pracownik6w. Powinnismy zakhada1, 2e ultzymywane

bgdq te czasopisma, kt6re b9d4 miaty minimum 40 i wigcej punkt6w' W tej

sprawie Dziekanpoprosil o roznowy z zespolami redakcyjnymi' aby spr6bowa6

opracowa6 plan rozwoju czasopism, kt6ry realisty cznie bgdzie przewidl'wal

zmiang w perspektywie kolejnej listy'

Dziekan poinformowal , 2e 'tzyskal wstqpn? zgodE Kanclerza na

sfinansowanie z funduszu centralnego wszelkich zmian zwiqzanych z

oznaczeniem zewngtrznym budynk6w naszego wydzialu, co jest istotne,

zwlaszczaw kontekScie budynku, w kt6rym znajduje sig obecnie Wydzial Nauk

pedagogicznych. Literki zw\qzane z fiazwq wydzialu Humanistycznego z

Colesium Minus i z Harmonijki ptzekazane zostan4 najprawdopodobniej



Wydzialowi Filologicznemu. Sala pamigci i poczet Dziekan6w zostanie w

Harmonijce, natomiast modernizacja sali IX zostaje odloZona w czasie. Dziekan

poinformowal r6wnie2, 2e czekamy na decyi1g, jak bqdzie wygl1dala baza

lokalowa Wydziatu w dalszej perspektywie oraz, 2e czekamy na wykoriczenie

ApL-u, wigc na razie jestesmy w stanie pewrego zawieszenia. JeZeli chodzi o

Wydzial Nauk Pedagogicznych, Dziekan poinformowal JM Rektora, 2e

ewentualna pr6ba dalszych nacisk6w na uwolnienie pomieszczeri w tej czgsci

budynku, kt6ra jest integralna z wydzialem Nauk Ekonomicznych, musi sig

wiqza(, z renegocjacjq warunk6w funkcjonowania na Wydziale Biologii' co

przekonalo Rektora, aby nie dokonywad dalszych zmian.

Dziekan poinformowal , 2e od 7 puadzietnika powaanq reorganizacji

ulegnie organizacja pracy administracji wydzialowej, kt6ra zostanie

zintegrowana. Dziekan poprosil o zabrwie glosu w tej sprawie kierownik

Dziekanatu mgr Anng Mielczarek-Taica, kt6ra poinformowala, 2e Dziekanat w

gl6wnych swoich czglciachbgdzie zlokalizowany w Harmonice i na Wydziale

Nauk Pedagogicznych. w Instytucie Badari Informacji i Komunikacji bgdziemy

mie6 pracownika dziekanatu, kt6ry bgdzie podlegal pod dziekanat na wydziale

Nauk Pedagogicznych, gdz\ebgdzie zastgpca kierownika Dziekanatu. Pi96 os6b

z dziekanatu bgdzie pracowalo przy Radach Dyscyplin, a pozostale bEd4

zalmowaly sig studentami i pracami pozostalymi' W tym roku ruszamy r6wnieZ

w dziekanacie z zadaniaml programu Power. Architektura Informacji przechodzi

do Wydzialu Nauk Pedago gicznych, gdzie bgdzie obsluga studenta' W tym

kontekScie Dziekan poinformowal, 2e sygnalizowal juZ wczeSniej JM

Rektorowi, iz w momencie powstania zintegrowanej administracji, dokona

wsp6lnie z dlTektorami Instytut6w przegl4du pod kqtem finansowym i b9d4

starali sig w planie rzeczowo-frnansowym na przyszly rok uwzglgdnid

wyr6wnanie ewentualnych dysproporcji w zarobkach miEdzy pracownikami

administracji, oczyrviScie nie poptzez redukcjg tych wynagrodzefr tylko wrgcz

przeciwnie. JeZeli chodzi o nauczycieli akademickich, zdaniem Dziekana, nie

ma powainych dysproporcjitzn. polqczenie pod tym wzglgdem Wydzial6w nie



wywoluje takiego skutku, aby trzebabylo systemowo sig przygl4da6 tej sytuacji'

Ewentualne dysproporcje w zarobkach dotyczq czterech lub pigciu os6b na

Wydziale, ale w tej sprawie rozmowy bqd4 prowadzone bezpoSrednio z

przewodn\czqcymi Rad Dyscyplin, aby dowiedzie 6 sig z czego to moze wynikai

i co w tej sprawie moZna by byto ewentualnie zrobi6'

Prof. dr hab. Ewa Glowacka zadalapytanie dolyczqce finans6w w sytuacji

funkcjonowania nowego Instytutu skladaj4cego sig z trzech jednostek. Jak to

bgdzie wyglEdalo w przlpadku pozostalych jednostek, czy kalda bgdzie miala

osobne finansowanie leszcze na ten rok? Prof. dr hab' Ewa Glowacka

poinformowala r6wnie2 o zapewnieniu Dziekana wydzialu Nauk

Historycznych, 2e pieniqdze, kt6re zostaLy przechodz4 wraz z jednostkq'

Dziekan odpowiedzial, 2e jeaeli chodzi o finanse ma zapewnienie, 2e

Katedra Dziennikarstw a przejdzie z tymi finansami, kt6re zostaly jej

przydzielone wedlug wewngtrznego algorytmu i ptzekazane do ko6ca roku.

Dziekan zaklada r6wniez, 2e do korica tego roku kaZda z Katedr pozostanie z

wlasnym limitem, natomiast od stycznia bgdzie to limit instytutou/y' natomiast

podzial Srodk6w w Instytucie jest kwesti4 wewnqtrznQ. Dziekan poinformowal,

2ebgdzteptzesffzega|zasady,wkt6rejzawszezatwierdzafinansepo

dlrektorach i przewodniczqcych Rad Dyscyplin' Dyskusja nad podzialem

finans6w bgdzie moZliwa, po wynegocjowaniu z Panem Rektorem i Penem

Kwestorem kwestii zwiqzanych z algorytmem. Dziekan podkreslil, 2e jest

zwolennikiem , aby decyzle finansowe podejmowa6 j aknanainiaszym poziomie,

ale nie ta poziomie indywidualnym' Zdaniem Dziekana przlpisanie

jakichkolwiek kwot konkretnym osobom nie sprawdza sig. JeZeli tozliczenie

finansowe bgdzie w systemie rocznym na ewentualne przesunigcia migdzy tymi'

kt6rzy nie wykorzystali Srodk6w ftnansowych, a tymi, kt6rzy wykorzystali

bgdzre zdecy dowanie mniej czasu.

Msr Anna Mielczarek-Taica wspomniala, ze poza pracownikami

administracyjnymi mamy leszcze pracownik6w inzynieryjno-technicznych

wydziale i dlatego prosi o informacj e na ich temat, poniewa2 pracownicy

na

tej



grupy przecho dzq naWydzial. Prof. dr hab' Ewa Glowacka poinformowala, ze

w jej Instytucie jest jeden pracownlk, z kt6rym bgdzie ustalany zakres

obowi4zk6w.

Dziekan dodal, 2e wszystkie osoby, kt6re s4 cho6by na czgsci etat6w

technicznych staj 4 sig w sensie formalnym pracownikami Wydzialu. Prof. dr

hab. Maria Lewicka zapytala o sytuacjg, w kt6rej pracownik ma etatl4czony z

dydaktycznym. w odpowiedzi Dziekan poinformowal, 2e to jest zupelnie inny

etat, dodaj4c, 2e w tej sprawie nie planuje Zadnej rewolucji i nie ma zamiant

tworzy(, Zadnej jednostki, otaz chcialby, aby te osoby byly tam, gdzie s4'

Natomiast musz4 mied 5wiadomo56, ze formalne decyzje zwiqzane z kodeksem

pracy w ich sprawach w tej chwili bgdq podejmowane na poziomie Wydzialu, a

nie na poziomie Tnstytutu.

Ad 3.

Dziekan poprosil o przekazanie wszystkim pracownikom, w trybie pilnym po

raz kolejny informacji, 2e tozliczenie roku akademickiego w rym roku musi

nast4pii bez Zadnych wyj4tk6w do 20 wrzesnia, otaz 2e nie bgdzie zgody na

otwarcie USOS-a po 20 wrzesnia. Jest to absolutnie kluczowe, poniewaz bez

tego nie bgdzie moZliwe wykonanie operacji informatycznej. Jeaeli ktos nie

wpisze oceny w tym roku do 20 wrzesnia bgdzie Io jednoznaczne z lym, ze

student ma oceng niedostatecm4. Dziekan poprosit przedstawiciela student6w -
pana N,ukasza Maciejaka, aby przekazal t9 informacjg wszystkim studentom,

aby nie naciskali prowadz4cych w tej sprawie.

Kolejnq informacjq Dziekana, jest kwestia, kt6ra wynikngla dzisiaj jako pewna

kontrowersja na Radzie Nauk Socjolo gicznych, a dotyczy seminarzyst6w.

Dziekan poprosil o ptzyyzenie sig swoim seminarzystom, zdopingowanie tych

kt6rzy rokuj4. Tych, kt6rzy nie rokuj4 by6 moze w tym roku, lepiej byloby

wyslad na repetg niZ na przedluzenie roku. Dziekan prosil, o ptzekazanie tei

informacj i pozostalym pracownikom.

Mgr Anna Mielczarek-Taica dodata, 2e n\e moana zabtonic przedlv2ei

seminarzystom, natomiast w zwi4zku ze zmianl zasad, seminarium moina



zaliczye dopiero wtedy, kiedy lest z)oaona praca magistetska czy licencjacka, a

punkty za seminarium, to s4 r6wnieZ punkty za prac7, kt6re wstawiane s4

dopiero w momencie otrzymania ptacy.

Kolejnym problemem bgdQ wszystkie przedluaenia na wydziale dlatego, 2e

zmieni sig kod kazdej jednostki, z kt6rej sig wywodzimy i bgdzie to problem

techniczny. Jezeli chodzi o Wydziat Humanistyczny i Wydzial Nauk

Pedagogicznych nie bgdzie wigkszego problemu, poniewa2 zostalemy z

uprawnieniami i przez pewien okres bgdq to podw6jne uprawnienia, natomiast

jeZeli chodzi o dziennikarstwo, architekturg informacji i informacjg naukow4

leszcze nie wiadomo jak bgdzie. wigcej informacji ma by6 przekazanych na

spotkaniu pracownik6w administracji z Katclerzem w Bachotku'

Kolejna kwestia zwiqzana z organizacj4 mijaj4cego roku akademickiego, ale

teZ w pewnym sensie roku przyszLego dotyczy decyzjli o warunkach i repetach'

Dziekan poprosil, aby wszystkie decyzje o warunkach i repetach wysylat juL

tenz, we wrzeSniu, do prodziekan Wydziatu Filozofii i Nauk Spolecznych ds.

studenckich dr hab. Malgorzacie Fedorowicz-Kruszewskiej, prof. uMK.

Zgodnie z kalendarium rozliczania roku akademickiego mog4 by6 one

rozliczane do 27 wrze3nia. W tej sprawie kodeks postgpowania

administracyjnego i nasze wewnqtrzne regulaminy m6wiq tylko tyle' Ze te

wnioski nale2y rozpatrzyl niezwlocz-nie. w zwi4zku z tym Dziekan podj4l

wstgpn4 decyziq, ze wszystkie wnioski zostanq rozpatrzone z dat4 I

pu2dziemlka, aby byly rozpaffzone w nowym reZimie formalno-prawnymptzez

nowego prodziekana, poniewaZ z ich skutkami bgdzie sig borykal nowy Wydzial

i nowy prodziekan. Dziekan przypomnial, w tym kontek6cie, 2e od I

pa2dziemrka znajdz\emy sig w sytuacji calkowitej nie zastEpowalnosci w

sprawach studenckich Pani dr hab. Malgorzaty Fedorowicz-Kruszewskiej.

Oznacza to, 2e wycho dzimy z sytuacji, w kt6rej studentowi bylo w gruncie

rzeczy obojgrne, kt6rego prodziekana zdobgdzie podpis' W nviqzku z tym, 2e

organem jednoosobowym, kt6ry deleguje swoje uprawnienia na prodziekana ds.

studenckich jest Rektor, fylko prodziekan ds. studenckich moze podejmowa6
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decyzje w sprawach studenckich. w zwi4zku z tymDziekan poprosil, aby obieg

dokument6w na Wydziale wyglqdal w spos6b nastgpuj4cy: studenci majq

skladai swoj e podania we wlasciwym dziekanacie, a nastgpnie podania maj4

zostat przekazane do dyrekcji Instl'tut6w z proSb4 o opinig' Nastgpnie podanie

zaopiniowane na pismie powinno trafi6 do Pani dr hab.Malgotzaty Fedorowicz-

Kruszewskiej.

W wyj4tkowych sltuacj ach, kiedy rzeczywilc\e nie bqdzie czasu na obieg

dokument6w lub nie bgdzie moLna skontaktowa6 sig z dyrekcj4 jednostki

studenci mog4 przyiSl bezpo6rednio ze swoimi sprawami do Pani Prodziekan,

kt6ra ma w tym nowym systemie pelne plenipotencje, Zeby te decyzje

podejmowa6, kiedy to bgdzie moZliwe. Dziekan rwt6cil sig do przedstawiciela

student6w Pana tr ukasza Maciejaka o przekazanie studentom, aby pr6bowali

uzyskai opinie ze swoich macierzystych jednostek. Jezeli nie bgdzie takiej

moZliwoSci np. ktos wr6ci z zagranicy i bgdzie mial jeden dzieh na zalatwienie

Sprawy,wtedybezpoSredniomoZezwr6ci(sigdoPaniProdziekan'Dziekan

prosil, aby dotarla do student6w informacja i przeb\la sig do ich SwiadomoSci, 2e

obecnoS6 prodziekana bgdzie wqskim gardlem i w kt6rymS momencie moZe sig

okaza6, 2e nie mohna zalatwil sprawy, bo nie ma jedynej osoby, kt6ra moze to

zrobi| fizycznie. Dziekan dodal,2e prodziekan jest zastqpowalny ledynie przez

prorektora ds. studenckich lecz prosciej bgdzie zalatwia(, sprawy z

Prodziekanem ds. studenckich niZ z Prorektorem ds' studenckich'

Kolejna sprawa zwiqzana z otganizaci4 roku akademickiego 2019-2020

dotyczyla uroczystoSci dyplomatorium, kt6rego szczeg6ly nadal nie s4 znane'

Uniwersytety w calym kraju protestuj4 przeciwko uznaniu dyplomu za

dokumenty paristwowe i publiczne, poniewa2 to generuj e sytuacj e' w kt6rej

nale2aloby wydawai studentom dyplomy pod sttulq zbtojnqi zzakrat' co jest

r o zw iqzaniem ab surdalnYm.

Dziekan poinformowal o planie og6lnego spotkania ze studentami pierwszego

roku, kt6re ma sig odby6 na koricu inauguracji roku akademickiego, kt6ra jest

zaplanowana rn 3 pa2dziernika o godz. 10.00 w Auli. Dziekan poprosil, aby t9
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uroczystos6 pierwszakom mocno poleci6, poniewa' na koricu tej uroczystosci

bgdziemy mie6 prezentacjg i informacjg o systemie USOS. Spotkanie z

pierwszakami w ramach jednostki mogq oczywiScie r6wniez sig odby6

natomiast czgs6 informacyjna w pierwszym momencie przeprowadzona zostanie

w trakcie inauguracji. Dziekan zwr6cil sig do wszystkich os6b o

zafezerwowalie swoich kalendarzach czasu na dzief. 3 paadziernlka, poniewaz

zal,e2y Dziekanowi na obecno6ci na tej uroczystosci wicedyrektor6w, kt6rych

chcialby przedstawi6 studentom.

Dziekan zwr6cil sig z proSb4 do os6b, kt6re w Instytutach bgdq sig zajmowa('

kwestiami studenckimi, aby skontaktowaly siE z Pani4 Prodziekan dr hab.

Malgorzatq Fedorowicz-Kruszewskq, prof. UMK i spr6bowaly wsp6lnie ustalii

wewngtrzne procedury charakterystyczne dla danych Inst14ut6w, zwiqzanych z

takimi kwestiami jak udzielanie zgody na warunki, repety, indFvidualnymi

programami studi6w, przyjmowaniem os6b z przeniesieri. Dziekan poprosil o

poinformowa6 osoby zajmuj 4ce sig studentami w dziekanacie'

Ad 4.

Dziekan mw6cil sig do Przewodniczqcych Rad Dyscyplin informujqc, 2e staj4

na czele cial, kt6re majq status organu iw zwiqzku z tym prosi o odpowiednie

zorganizowanie prac Rad Dysclplin. w przypadku doktorat6w znika procedura

otwarcia przewod6w, jest wszczgcie procedury doktoryzowania, kt6re w sensie

formalnym nastgpuje wtedy, kiedy zlolona zostaje praca doktorska'

Promotor6w doktoranci bqd4 uzyskiwali w trybie szkoly doktorskiej, a w

przypadku doktorant6w eksternistycznych w trybie podpisania umowy' Dziekan

prosil, aby nanajblihszych radach dyscyplin w kontekscie doktorant6w podjgto

decyzjewdw6chkluczowychkwestiach.Popierwszeczydoktoratybgd4

procedowane przed calqRad4 Dyscypliny? Po drugie czy na potrzeby procedur

doktorskich bgdzie powolywarla zakaadym razem jedenastoosobow4 komisja. Z

powod6w czysto organizacyjnychDziekan zachgca, aby wybra6 wariant drugi

czyli powolanie komisji, kt6ra w swoim skladzie ma mie6 trzech zewnqttznych

recenzent6w. Druga decyzja o kt6rej podjqcie poprosil Dziekan dotyczy
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doktorat6w ekstemistycznych, czyli os6b, kt6re nie b9d4 ptzechodzi' ptzez

szkoty doktorskie i nie bgd4 przechodzi' ptzez studia doktoranckie (obecnie

wygaszane). Potrzebne bEdzie przeprowadzenie procedury potwierdzenia

realizacji 6smej polskiej ramy kwalifikacjl, naleiry zastanowi6 sig czy w tej

kwestii nie nalezatoby powola6 stalego zespotu, kt6ry przezcztery latabqdziet4

weryfi kacj g pr zepr ow adzal.

Dziekan chcialby, aby do paldzlernika zostaty podjgte w tej sprawie decyzje'

Dziekan prosil, aby przedyskutowad na Radach Dyscyplin kolej4 newralgiczn4

kwestig, kt6ra bgdzie dotyczyla referowania habilitacji i doktorat6w na radach.

Rada Instytutu Socjologii podjqta decyzig, ze socjologowie bqdg cedowali te

obowi4zki na Przewodnicz4cego Rady Dyscypliny w obowiqzkowym

porozumieniu z kierownikami katedr. Rozwi}zania majq zosta(, uj gte w

wewngtrznych regulaminach Rad Dyscyplin. w kontekscie habilitacji Dziekan

zwr6cll uwagg na, 2e w uchwalach senatu, kt6te zostaly przylgte na ostatnim

posiedzeniu senatu, w procedurze habilitacyjnej istnieje nastgpuj4ca 6cie2ka

postgpowania: habilitant ma prawo (tylko on) zawnioskowa6 o to by kolokwium

habilitacyjne, kt6re jest dla nas obowi4zkowe, bylo kolokwium o charakterze

publicznym, ale jednoczeSnie podjqto decyzig (ze wzglgdu na up6r naszych

prawnik6w),zewramachtegopublicznegokolokwiumhabilitacyjnegoprawo

do zadawania pltari i zabierania glosu majq wylqczn\e czlonkowie komisji

habilitacyjnej. Dziekan sig temu rozwiFaniu sprzeciwial, ale uSo argumentu'

2e to jest absolutnie niepodwa2alna interpretacja prawna ustawowego zapisu

m6wi4cego, 2e Komisja przeptowadza kolokwium' W tej kwestii Dziekan

wyst4pit na posiedzeniu senatu o zewnqttzn4 ekspertyzg prawn4 czy tak

rzeczywiscie jest, uznaj4c, Ze publiczno66 te2 powinna mie6 prawo zadawania

p).tali. Wstgpny wynik tej ekspertyzy prawnej jest taki, 2e rzecrywilcie z zapisu

ustawowego nic takiego nie wynika, komisja jest gospodarzem procedury, ale to

nie oznacza,Ze tylko ona ma prawo zabta( glos' Dziekan prosi o zapltanie

pracownik6w , czy ma w tej sprawie dalej dr4zy( ' Socjologowie dzisiaj
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zdecydowali o kontynuacji tego tematu, ale Dziekart chcialby zna( zdanre

pozostalych Rad Dyscyplin.

W zwi4zku z tym, ze Rady Dyscyplin od 1 paldziernika, przejmuj4 wszystkie

uprawnienia zwiqzane z nadawaniem stopni, kt6re do tej pory miaty Rady

wydzialu, w zwi4zku ztymDziekan poprosil o zwr6cenie szczeg6lnej uwagi

na kwestie formalne, dlatego, 2e wigkszos6 odwolari dotyczy formalnosci.

Osoby, kt6re do tej pory prowadzily sekretariaty instltut6w, bqd4 musiaty od

Dziekanatu (przy jego wsparciu), przejql procedury, ptowadzi(' cal1

korespondencjg i pilnowa6 termin6w, aby posiedzenia Rady byty odpowiednio

kompetentnie zaprotokolowane i przygotowane z nich odpowiednio

kompetentne wyciEgi.

Dziekan poinformowal, 2e Rada Dziekariska, powinna podj46 decyzjg w

sprawie komisji wydzialowych, kt6re majq od paLdziemika funkcjonowa6 na

wydziale oraz o zglaszanie kandydatur z Instytut6w do tych komisji. Dziekan

zaproponowal glosowanie w tej sprawie przez aklamacjg'

Rada wyrazila zgodg na powolanie Komisji ds' Etyki Badari, Komisja

wydawniczej oraz Komisji ds. Jakosci Ksztalcenia. Dziekan poinformowal, ze

przewodnicz4cy Komisji Wydawniczej zostanie zaproszory na Radg

Dziekarisk4 w listopadzie, aby przedstawil sprawozdanie, jak wygl4da nasz limit

arkuszy, jak wygl4dal limit arkuszy w latach poprzednich i jak byty one

wykorzystywane. JeZeli chodzi o komisjg finansow4 zdecydowano, 2e 1ej

funkcje przejmie Rada Dziekariska i w tym gronie bqd4 podejmowane decyzje

finansowe.

po przygotowaniu w peddziemlku regulaminu posiedzeri Rady Dziekafskiej

Dziekan prosi o szybkie przygotowanie regulamin6w Rad Dyscyplin oraz

zwr6cenie uwagi na fakt, 2e ustawa i nasze wewngtrzne rozstrzygnigcia

przewi&lq, 2e wszystkie glosowania sq jawne, mimo, 2e s4 glosowaniami

osobowymi (to jest Pewne novum).

Ad.6
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Przed glosowaniem w koiejnym punkcie Dziekan zapytal, czy ze wzglgdu na

male grono Rada zgadza sig na powolanie dwuosobowej komisji skrutacyjnej.

Prof. dr hab. Maria Lewicka przedstawiala, jak bgdzie wygl4dala nowa struktura

wewngtrzna w Instytucie Psychologii, dokonuj4c zmiany na stanowisku

kierownika Katedry Psychologii Poznawczej i Por6wnawczej zamiast prof' dra

hab. Tyusa Sosnowskiego ma by6 dr hab. Maciej Trojan, prof' UMK' Dziekan

poprosil o wprowadzenie zmian na karcie do glosowania.

Prof. dr hab. Krzysztof Rubacha przedstawil nowq strukturq w Instytucie

pedagogiki. Po dyskusji dokonano zmiany w nazwie i skladzie osobowym

Katedry Teorii Wychowania na Katedrg Historii i Teorii Wychowania'

Dr hab. Krzysztof Pietrowicz przedstawil now4 strukturq w Instl'tucie

Socjologii.

Prof. dr hab. Ewa Glowacka przedstawila nowq strukturg w Insfrtucie Badaf

In lormacji i Komunikacji.

Dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. UMK przedstawil wstgpny zarys jak bqdzie

wygl4dala struktura w Instytucie Filozofii.

Ad.7

Dziekan poprosil dr Martg chojnack4 i Pana tr-ukasza Mac\ejaka, aby zostali

komisj4 skrutacyjn4, nastgpnie Dziekan zarz4dzll glosowanie w punkcie

si6dmym dotycz}cym powolania kierownik6w Katedr i poprosil komisjg

skrutacyjn4 o zebranie glos6w, ptzypominalqc, 2e glosuj4 czlonkowie z prawem

glosu.

Ad.8

Dziekan zwr6cll siq z zapytaniem do prof. dra hab. Krzysztofa Rubachy o

dzialaj4ce na wydziale Nauk Pedagogicznych centrum Badari nad Rodzinq

prowadzone przez dra Jaroslawa Przeperskiego, kt6ry nie znalazf si9 w Zadnym

zestawieniu pracownik6w Wydziatu Nauk Pedagogicznych. Ustalono' 2e dr

Jarosiaw Przeperski jest przypisany do Katedry Rewalidacji Resocjalizacji i

Opieki Dlugoterminowej' W zwiqzku z Wm,Ze Centrum bgdzie jednostk4

uniwerslteck4 o olbrzymim obszarze i zakesie dzia\ania Dziekan zasugerowal
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spotkanie w tej sprawie oraz poinform owal, ze pracownicy administracyjni'

kt6rzy sq zatrudnieni w centrum (ze Srodk6w projektowych) stan4 sig

pracownikami Wydzialu.

Prof. dr hab. Krzysztof Rubacha zwt6c\l sig do Dziekana i Rady z problemem

dotycz4cym braku samodzielnego pracownika naukowego do prowadzenia w

Instl'tucie Pedagogiki kierunku studi6w pedagogika przedszkolna i

wczesnoszkolna. Problem polega na braku samodzielnego pracownika, kt6ry

zajmule sig badaniami w tym zakresie i m6glby merytorycznie opiekowai sig

tym kierunkiem. Prowadzenie kierunku bgdzie wyma galo zatrudnienia wielu

os6b z zewn4trz. w chwili obecnej w Instytucie s4 zatrudnione dwie osoby,

kt6re maj4 odpowiednie kwalifikacje i kompetencje do prowadzenia zaj96 na

tym kierunku. Szukaj4c rozwi4zania prof. dr hab. KrzysztofRubacha rorwaZa

mo2liwoSi zatrudnienia pracownika na drugim etacie, na kontrakt okresowy i

etat dydaktyczny, z nadzieiq, 2e w ci4gu dw6ch lat jedna z tych dw6ch os6b

zrobi habilitacjg.

Dziekan poinformowal , 2e nie mial wgl4du w szczeg6ly polityki kadrowej

Wydziatu Pedagogiczne go,leczz informacji uzyskanych od Dziekana Wydziatu

Nauk Pedagogicznychi JM Rektora Dziekanzawada,2e etat6w, kt6re mozna by

odtworzy6 jest wigcej niz jeden. Dziekan zaproponowal, aby w pierwszym

mo2liwym terminie, czyli na pocz4tku drugiego semestru na etapie

przygotowywania planu zatrudnienia na ptzyszly tok przyjtze(' sig brakujqcym

etatom i dopiero wtedy podejmowad decyzje. Zatrudnianie osoby z zewnqtrz na

drugi etat nie jest rzecz4latw4 do przeprowadzenia, poniewaZ 21e wypadaiq w

algorytmach, ale jeaeli bgdzie to kwestia czasowa to moze JM Rektor wFazi

zgodg.

Dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. UMK zabtal $os w sprawie programu

wymiany studenckiej Erasmus* podkreSlajqc, Ze funkcja koordynatora jest dla

niego bardzo waanai zwr6cll sig z propozycjq, aby przy programie Erasmus *

wspierali go koordynatorzy dysclplin. w dniu 2 paadziem\ka odbgdzie sig

spotkanie ze studentami Erasmusa* na kt6rym przedstawieni zoslan?
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koordynatorzy dyscyplin. JeSli chodzi o socjologig to we wstgpnej rozmowte

zgodgwyrazll dr hab. Stanislawem Burdziejem'

Dziekan poinformowal, 2e na wydziale Humanistycznym zostaly

rozdysponowane i wyplacone dodatkowe wynagrodzenia z puli z-vsku

wydzialowego, zgodnie z decyzll kolegium dziekariskiego i zgodnie z decyl4

Rady Wydzialu. Dziekan podzielil Srodki gl6wni e mtgdzy pracownik6w, kt6tzy

administracyjnie byli mocno zaanga2owani w ubiegtym roku ze wzglgdu na

wprowadzanie ustawy. Dr hab. DiIta Baczata, prof. UMK poinformowala, 2e

kierownicy Katedr przedstawili kandydatury wraz z uzasadnieniami na pismie i

zloiryli Dziekanowi wydzialu Nauk Pedagogicznych, lecz nie znaj4 koricowego

rezultatu. Dziekan obiecal, 2e sig zorientuje w rozmowie z administracjq

wydziatow4 i dowie na jakim etapie s4 v\Yplaty dodatkowych wynagrodzerl'

Na koniec Dziekan poinformowal o wynikach glosowania w sprawie

kierownik6w katedr po uwzglgdnieniu wprowadzonych zmian. Informacja

dotycz4ca Instytutu Filozofii ma zosta( przeslana elektronicznie'

Dziekan zamknqt posiedzenie.

h$,cnc, {^to"tqKo-
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